

# RAMI AL ALI

## Spring/Summer 2022-23 Ready-to-Wear

Rami Al Ali unveils his Spring/Summer 2023 ready-to-wear collection, drawing inspiration from the eternal relevance of Cecil Beaton photography to paint a sophisticated picture of contemporary elegance. Paying homage to the past, whilst addressing the present, the designer explores the themes of femininity and modernity, curating a vibrant narrative through his unique 28-piece collection.

The line-up of playful yet feminine designs encapsulates a contemporary outlook of Hollywood's iconic Golden Era in a decisive 12-color palette that ranges from deliberate and understated to vivacious and bold. Classical references of soft, feminine beauty are merged with charm, wit, presence and character, channeling the essence of the silver screen stars of the times gone by within the modern-day context. Beautifully structured shapes in bright colors, muted tones and soft pastels artfully present a sartorial iteration of spring – a testament to Al Ali's creative vision. Vivid nature-inspired hues of green grass, turquoise blue, rose pink, coral, lavender, cobalt blue paint a decadent scenery, bearing striking similarity to the detailed richness of a renaissance painting. Feminine designs are infused with hints of floral and unexpected color combinations to deliver a flawless new perspective that perfectly balances understated refinement with head-turning style.

Signature cuts are reimagined with new season techniques, building upon the brand's rich history and celebrated design codes. The mood is light, bright and unapologetically sophisticated, with silhouettes that demonstrate the immaculate mastery of the Rami Al Ali atelier. Soft tulle, Satin Mikado and flowing crepes lay the foundation of the sleek collection which delivers equal doses of whimsy, romance and glamour. Delicate motifs, oversized bows and sculptural elements are masterfully woven throughout the collection to present an architecturally inspired narrative on ready-to-wear. Decadent beading, scintillating sequins and opulent ostrich feathers are effortlessly incorporated on silhouettes ranging from classic to contemporary; a testament to Al Ali's dexterity and savoir-faire. From big voluminous skirts and mermaid cuts, to tailored jumpsuits and tubinos paired with pencil midi skirts, every look encompasses the precision and attention to detail that has become a hallmark of the acclaimed fashion house's coveted appeal.

For more information, please contact:

Raymond COLE  
STATIONSERVICE  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
raymond@stationservice.fr

# RAMI AL ALI

## Prêt-à-Porter Printemps-Hiver 2022-23

Rami Al Ali dévoile sa collection de prêt-à-porter Printemps-Été 2023, s'inspirant de l'éternelle pertinence de la photographie de Cecil Beaton pour peindre une image sophistiquée de l'élégance contemporaine. Rendant hommage au passé tout en s'adressant au présent, le créateur explore les thèmes de la féminité et de la modernité, créant un récit vibrant à travers sa collection de 28 pièces uniques.

La gamme de modèles, enjoués et féminins, incarne une vision contemporaine de l'âge d'or d'Hollywood dans une palette de 12 couleurs, de la discrétion à la vivacité sans négliger une certaine audace. Les références classiques à la beauté douce et féminine se mêlent avec charme, esprit, prestance et caractère, canalisant ainsi l'essence des stars des temps passés du grand écran dans un contexte plus moderne. Des formes magnifiquement structurées dans des couleurs vives, des tons sourds et des pastels doux présentent avec art une itération vestimentaire du printemps - un témoignage de la vision créative de Rami Al Ali. Des teintes vives inspirées de la nature, comme le vert gazon, le bleu turquoise, le rose, le corail, le lavande et le bleu cobalt peignent un paysage qui ressemble étrangement à la richesse des détails d'une peinture de la Renaissance. Les designs féminins sont imprégnés de touches florales et de combinaisons de couleurs inattendues pour offrir une nouvelle perspective sans faille, qui équilibre parfaitement le raffinement discret et le style qui fait tourner les têtes.

Les coupes signatures sont ré-imaginées avec les techniques de cette nouvelle saison, en s'appuyant sur la riche histoire de la marque et ses codes reconnaissables. L'ambiance est légère, lumineuse et résolument sophistiquée, avec des silhouettes qui démontrent la maîtrise des ateliers Rami Al Ali. Des tulles doux, des mikados de satin et des crêpes fluides constituent la base de cette collection élégante qui offre des doses égales de fantaisie, de romantisme et de glamour. Des motifs délicats, des nœuds surdimensionnés et des éléments sculpturaux sont magistralement déclinés tout au long de la collection pour présenter un récit d'inspiration architecturale sur le prêt-à-porter. Perles, paillettes scintillantes et plumes d'autruche opulentes sont incorporées dans les silhouettes, du classique au contemporain, ce qui témoigne de la dextérité et du savoir-faire de Rami Al Ali. Qu'il s'agisse de jupes volumineuses, de coupes sirènes, de combinaisons sur mesure ou de bustiers associés à des jupes midi crayon, chaque look témoigne de la précision et du souci du détail qui sont devenus la marque de fabrique de la célèbre maison de mode.

Pour plus d'informations :

Raymond COLE  
STATIONSERVICE  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
raymond@stationservice.fr